
Afdelingsbestyrelsesmøde den 5. september 2022 kl. 18.00 
 
 
Tilstede: 
Michael Hansen (MH), Michael Sode-Olsen (MSO), Henriette Vain (HV), Knud Kirk (KK), Lone Sode-
Olsen (LSO), Tina Simonsen (TS), Søren Lünell (SL) og Dorthe Sode-Olsen (DSO) 
 
 

1. Valg af dirigent 
HV blev valgt som dirigent 

 
2. Valg af referent 

DSO blev valgt som referent 
 
3. Godkendelse af dagsorden 

Dagsordenen blev godkendt 
 

4. Godkendelse af referat 
Referatet blev godkendt 

 
5. Orientering 

 MH har været på formandsseminar. Det handlede bl.a. om strategi og 
kommunikation. Måske kan vi bruge noget af det til fremtidige planer/ideer. 

 Landsskabsgruppen har kigget på containerpladsen.  
 

6. Ejendomskontor 
 SL medbragte nogle eksempler på standardgulvfliser. Gulv- og vægfliserne blev på 

afdelingsmødet godkendt. 
 3 lejemål er udvalgt til forsøg på tætning af vand fra overbos altan. 
 De 2 trapper på Carlshøjvej 33 og 35 har fået udskiftet gitre og klinker. På de to 

øvrige, er der repareret fuger og udskiftet enkelte klinker. 
 Gartner Mads Holbæk fjerner nuværende beplantning og klargøre bede for 

rodendendron på Lyngvej 10-12 i uge 38. 
 Faldunderlag bestilles til opfyldning ved legepladser ved blok 2. 

 
7. Beboerhenvendelser 

Ingen beboerhenvendelser 
 

8. Juridisk afd. 
MH orienterede om et par juridiske sager 
 

9. Loppemarked 
Loppemarkedet i år blev desværre aflyst, grundet regnvejr. Det besluttes, at vi forsøger at 
afholde et nyt loppemarked til foråret. 

  



 
10. Fibernet 

Vi har valgt at sige nej tak til løsningen fra TDC Net. Installationen vil være til gene for 
beboerne. 

 
11. Beboermøde 

Beboermødet den 8. september blev vendt på afdelingsbestyrelsesmødet 
 

12. Evt. 
Næste afdelingsbestyrelsesmøde er den 3. oktober. 
 
 
 


